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15. april 2015 

 

Besvarelse af spørgsmål 16 ad L 157 stillet af Erhvervs-, Vækst- og 

Eksportudvalget den 27. marts 2015 efter ønske fra Dennis Flydt-

kjær (DF) 

 

Spørgsmål: 

Kan ministeren oplyse om hensigten med EU direktivet er, at alle dem 

der allerede har hurtigt bredbånd skal have mulighed for forbindelsesmu-

lighed nr. 2, eller om det har været at sikre dem, typisk i landdistrikterne, 

som ikke har hurtigt bredbånd, at de fremover har større sandsynlighed 

for at få det? 

 

Svar: 

Formålet med direktivet og lovforslaget er at fremme udbredelsen af høj-

hastighedsbredbånd ved at mindske omkostningerne forbundet med etab-

lering af højhastighedsbredbånd.  

 

Det er regeringens forventning, at besparelsespotentialet ved at genbruge 

eksisterende passiv fysisk infrastruktur, herunder andre typer forsynings-

selskabers infrastruktur, har særlig stor betydning for udrulningen af høj-

hastighedsbredbånd i geografiske områder i hele EU, hvor der ikke alle-

rede er etableret højhastighedsbredbånd, eller hvor det ikke er økonomisk 

rentabelt for teleselskaberne at udbygge deres net.  
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